
Referat fra bestyrelsesmøde afd. 1. Præstehaven 

Mandag den 5. okt. 2020 

 

Tilstede: Susanne J (formand) Margit, Lise (best. medlem) Susanne T., Lone (suppleant) 

 

 

Susanne J orienterede kort omkring den netop udsendte pressemeddelelse. 

 

Evaluering af beboermødet: 

Der var 14 tilmeldte hustande, dertil kom 2 husstande uden tilmelding som fik adgang på trods af corona 

regler om tilmelding. 

3 forslag blev stillet, revideret husorden og kollektiv vinduespudsning blev vedtaget, kattehold blev 

nedstemt. 

Susanne J blev uden modkandidater genvalgt for to år, Margit blev ligeledes uden modkandidater genvalgt 

for to år, Susanne T og Lone blev genvalgt for et år. 

 

Henvendelse fra Bolignet Aarhus om fibernet: 

Vi har takket nej. 

 

Spørgeskema fra BL om frivillighed: 

Udfyldt og sendt. 

 

Nyt fra driften: 

Ungdomsboligerne er blevet malet udvendig. 

 

Spørgsmål til Rino/driften: 

Vil du/I skaffe og fremsende den kontrakt der er indgået med den vinduespudser som skal pudse vores 

vinduer fra årsskiftet? 

Har vi en fast aftale om interval af tømning af pap-, flaske- og affaldscontainer? 

Vil du stille fodboldmålene ind og samle bord bænkesættene på grillpladsen for vinteren? 

Hvornår igangsættes opgravning af hæk og plantning af ny ved Viborgvej? 

 

 

Næste møde er d. 1. dec. 

 

Ref: Susanne J 


